Рис. 1. Изменение содержания оксида никеля (а) и степени его восстановления (б) в расплаве от общего расхода газа (здесь и далее номера кривых по табл. 1, СО [9] , Н2 [10]) 

Fig. 1. The сhange  of the nickel oxide content in the melt (a) and  the its reduction degree  (b) with increasing total gas consumption (here and below the curve numbers according to Table 1, CO [9], H2 [10])

Рис.2. Изменение содержания оксида железа (а)  и степени его восстановления (б) в расплаве от общего расхода газа 
Fig.2. The change of the iron oxide content the melt (a) and the its reduction degree  (b) in with increasing total gas consumption 
Рис. 3 Изменение  содержаний Н2 и СО в единичной порции по циклам обработки расплава газами 1-3 (по табл. 1). 

Fig. 3 Change of the H2 and CO content in a single portion with increasing of the cycle number  when processing the melt by  gases 1-3 (according to Table 1)
Рис.4. Изменение кратности шлака (а) и содержания никеля в сплаве (б) от расхода газа 
Fig.4. The change of the relationship between slag and metal (a) and of the nickel content in the alloy (b) with increasing gas consumption
